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 ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

Δευτέρα, 15 Ιουνίου 2020 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό:  Υγείας κ. Β. Κικίλια 

 

Θέμα: Ενίσχυση δομών Ε.Σ.Υ. Νομού Βοιωτίας 

 

Είναι δεδομένο ότι η μακροχρόνια ύφεση της τελευταίας δεκαετίας και τα μέτρα 
λιτότητας που την συνόδευσαν αποδυνάμωσαν το Εθνικό Σύστημα Υγείας της χώρας, 
οδηγώντας σε μεγάλες ελλείψεις προσωπικού και την καθιέρωση κάλυψης κρίσιμων 
αναγκών  με επικουρικό προσωπικό. Μάλιστα, προ της εμφάνισης της επιδημίας του 
κορωνοϊού, οι κενές οργανικές θέσεις σε πανελλαδικό επίπεδο υπολογίζονταν περί τις 
6.000 σε γιατρούς όλων των ειδικοτήτων και νοσηλευτές. 

Η κυβέρνηση ανταποκρίθηκε στην πανδημία του κορωνοϊού με μια σειρά μέτρων 
περιορισμού, που βοήθησαν σημαντικά στην ελαχιστοποίηση του αριθμού των 
λοιμώξεων και των θανάτων, διέθεσε επιπλέον κονδύλια στο σύστημα υγείας και 
χρησιμοποίησε πόρους από δωρεές υπέρ του ΕΣΥ. Ωστόσο, πολλές από τις 
προκλήσεις που αντιμετώπιζε το Εθνικό Σύστημα Υγείας τόσο σε πανελλαδικό 
επίπεδο όσο και στον νομό Βοιωτίας, συνεχίζουν να υφίστανται. 

Επειδή το πρόβλημα της υποστελέχωσης του ΕΣΥ και της ανανέωσης του 
επιστημονικού προσωπικού δυσχεραίνει την εύρυθμη λειτουργία του και την παροχή 
υπηρεσιών υγείας υψηλού επιπέδου, 

Επειδή η ηγεσία του Υπουργείου Υγείας έχει δεσμευτεί για την ενίσχυση του Εθνικού 
Συστήματος Υγείας μέσα από ένα εθνικό στρατηγικό σχέδιο το οποίο σύμφωνα με 
διαβεβαιώσεις περιλαμβάνει την μονιμοποίηση των επικουρικών νοσηλευτών, αλλά 
και προσλήψεις μόνιμων ιατρών,  

Επειδή σύμφωνα με τα στοιχεία που έχουν κατατεθεί στη Βουλή από την 5η ΥΠΕ 
στα νοσοκομεία του νομού Βοιωτίας δεν υπάρχει αναλυτική περιγραφή των 
ειδικοτήτων που έχουν προσληφθεί και η υφιστάμενη κατάσταση σε ότι αφορά την 
μέχρι τώρα ενίσχυση του ΕΣΥ παρουσιάστηκε ως εξής: 

 

                     ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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ΕΓΚΡΙΣΕΙΣ ΦΕΚ 55/2020 

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΙΑΤΡΙΚΟ ΛΟΙΠΟ ΕΠΙΚΟΥΡΙΚΟ 

ΑΝΑΛΗΨΗ 
ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ 

ΑΝΑΜΟΝΗ 
ΑΝΑΛΗΨΗΣ 
ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ 

ΑΝΑΛΗΨΗ 
ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ 

ΑΝΑΜΟΝΗ 
ΑΝΑΛΗΨΗΣ 
ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ 

ΓΝ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ 1 0 14 0 

ΓΝ ΘΗΒΑΣ  0 0 10 4 

 

ΕΓΚΡΙΣΕΙΣ ΜΕ ΠΙΣΤΩΣΕΙΣ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΩΝ 

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΙΑΤΡΙΚΟ ΛΟΙΠΟ ΕΠΙΚΟΥΡΙΚΟ 

ΑΝΑΛΗΨΗ 
ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ 

ΑΝΑΜΟΝΗ 
ΑΝΑΛΗΨΗΣ 
ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ 

ΑΝΑΛΗΨΗ 
ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ 

ΑΝΑΜΟΝΗ 
ΑΝΑΛΗΨΗΣ 
ΥΠΗΡΕΣΙΑΣ 

ΓΝ ΛΙΒΑΔΕΙΑΣ 0 1 0 0 

ΓΝ ΘΗΒΑΣ  1 0 0 0 

 

Επειδή η εύρυθμη λειτουργία του ΕΣΥ προϋποθέτει στελέχωση και των υπολοίπων 
δομών του ΕΣΥ, ήτοι της Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας (Κέντρα Υγείας, 
Περιφερειακά Ιατρεία, ΤΟΜΥ), 

 

Ερωτάσθε Κύριε Υπουργέ: 

 

1. Ποιες είναι οι ελλείψεις σε ιατρικό και λοιπό προσωπικό στις δομές Υγείας του 
νομού Βοιωτίας σε σχέση με τις πραγματικές ανάγκες που έχουν δηλωθεί και 
τις υφιστάμενες οργανικές θέσεις; 

2. Σε ποιες ειδικότητες αντιστοιχούν οι προλήψεις στις υγειονομικές δομές του 
νομού Βοιωτίας, που αναφέρονται στα έγγραφα που έχουν κατατεθεί στη 
Βουλή από την 5η ΥΠΕ τόσο σε ιατρικό όσο και σε λοιπό επικουρικό 
προσωπικό (νοσηλευτικό, παραϊατρικό, διοικητικό προσωπικό και προσωπικό 
γενικών καθηκόντων); 

3. Πότε λήγουν οι συμβάσεις του επικουρικού προσωπικού στις υγειονομικές 
δομές του νομού Βοιωτίας, συμπεριλαμβανομένων εκείνου που προσελήφθη 
για την αντιμετώπιση του κορωνοϊού; 

4. Σκοπεύετε να στελεχώσετε το Εθνικό Σύστημα Υγείας του νομού Βοιωτίας 
(νοσοκομεία, Κέντρα Υγείας, Περιφερειακά Ιατρεία, ΤΟΜΥ) με μόνιμο 
προσωπικό, σύμφωνα με τις πραγματικές ανάγκες, στις υπάρχουσες κενές 
οργανικές θέσεις και αν ναι, πότε θα ξεκινήσει η διαδικασία αυτών των 
προσλήψεων και ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσης τους; 
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5. Με ποιο τρόπο σκοπεύετε να ενισχύσετε τις δημόσιες δομές Πρωτοβάθμιας 
Φροντίδας Υγείας με στόχο την πραγματική αποσυμφόρηση των νοσοκομείων 
του νομού Βοιωτίας; 

 
Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

 
 
 
 

Γεώργιος Μουλκιώτης 
 
 
 
 

Ανδρέας Πουλάς 




